
          Zápis ze 7. jednání ZO Bory 14.5. 2015 v 18.00 hod. 

  
Přítomni: Březka J., Křížová B., Špaček M., Mgr. F. Eliáš., Kujalová J., Bc. Suková D., ing. 
Slavíková M., ing. Dostálová L., Viliš P., Kotačka L., Láznička P., Vávra P., 
Omluveni: O. Chalupa, M. Chalupa, MVDr. Marková R., (L. Kotačka a P. Vávra přišli později) 
Osadní výbor Cyrilov: Ing. M. Necidová, K. Marek  
Hosté: Kučera P., Zikmund F. 
Ověřovatelé zápisu:  
Jednání: 
1. Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, všechny materiály k jednání byly členům ZO 

zaslány v elektronické podobě. Jednání zahájil starosta obce v 18.00 hod. Počet přítomných 
zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 10. Tedy jednání je usnášeníschopné.  

2. Ověřovatelé zápisu: 
Usnesení č.2/7 ZO: ZO schvaluje ověřovatele zápisu: M. Slavíková, P. Láznička 
 Hlasování: 10-0-0 

3. Program: 
Návrh programu jednání: 

1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Kontrola usnesení z minulého ZO 
5. Kontrola jednání RO 
6. Účetní závěrka za rok 2014 a závěrečný účet za rok 2014 
7. Převod výsledku hospodaření obce za rok 2014 
8. Rozpočtové opatření č. 3/2015 
9. Obecní strategie 
10. Zasíťování lokality Mezibory 
11. Vodoměry 
12. Topení v KD 
13. Schválení smlouvy o věcném břemeni (Hanák) 
14. Zřízení Osadního výboru v místní části Cyrilov 
15. Zrušení neplatné vyhlášky FRB 
16. Omezení a přerušení provozu MŠ 
17. Různé  
18. Závěr 

Usnesení č.3/7 ZO: ZO schvaluje program dnešního jednání. Doplněný o body  14.-16. A nejdřív 
byly zařazeny a projednány body 11. a 12., aby pan Kučera nemusel čekat. 
 Hlasování: 10-0-0  

4. Kontrola usnesení z jednání ZO. 
Usnesení č.4/7 ZO: ZO bere na vědomí usnesení z minulého jednání ZO. 

5. Kontrola jednání RO.  
Usnesení č.5/7 ZO: ZO bere na vědomí zápis z minulého jednání RO.  

6. Účetní závěrka za rok 2014 a závěrečný účet za rok 2014. 
Usnesení č.6/7 ZO: ZO schvaluje Účetní závěrku obce Bory za rok 2014 a závěrečný účet obce 
Bory za rok 2014 bez výhrad. Příloha. 
  Hlasování 11-0-1 (Kotačka)  

7. Převod výsledku hospodaření. Hospodaření obce v roce 2014 skončilo přebytkem ve výši 3 994 
434,55 Kč. Příloha. 
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Usnesení č.7/7 ZO: ZO schvaluje převod přebytku hospodaření ve výši 3 994 434,55 Kč z účtu 
431 (výsledek hospodaření ve schvalovacím řízení) na účet 432 (nerozdělený zisk, neuhrazená 
ztráta z minulých let)  

Hlasování 12-0-0 
8. Schválení rozpočtového opatření č.3/2015 v částce 0. Rozpočtové opatření se týkalo pouze 

rozúčtování platu obecní pracovnice. Příloha 
Usnesení č.8/6 ZO: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.3/2015.  

Hlasování 12-0-0  
9. Obecní strategie na další období. Obec má 2 nabídky ing.Fiala (70 tis.bez DPH)a M. Vencovská 

(30 tis., není plátce DPH). Strategie je důležitá při žádostech o dotace. Názor starosty, že strategie 
Vencovské není dobrá, že by bylo možné prodloužit strategii současnou, nebo vytvořit strategii 
vlastními silami. Rozprava byla i o tom, že změna může být prospěšná a pokud bude práci dělat 
paní Vencovská, zejména proto že naváže na Veřejné fórum MA21. 
Usnesení č.9/7 ZO: ZO schvaluje nabídku od M. Vencovské na vytvoření obecní strategie. 
 Hlasování 9-0-3 (Březka, Vávra, Eliáš) 

10. Projekt na zasíťování stavebních parcel v lokalitě Mezibory. Nabídka od Santisu je 115,- Kč. 
Návrh ZO - zajistit další nabídky. Paní Necidová se nabídla, že vytvoří zadávací podmínky, a také 
že hotové nabídky posoudí.  
Usnesení č.10/7 ZO: ZO pověřuje starostu obce oslovit další projekční kanceláře.  

11. Vodoměry: Obec dostala 2 nabídky: Zezula 3 543,- , Kučera 3 789,- (za jeden vodoměr, bez 
DPH). 
Usnesení č.11/7 ZO: ZO schvaluje nabídku pana Zezuly. 
 Hlasování 11-0-0 

12. Topení v KD. P. Kučera vysvětlil nutnost vyvložkování komína, při instalaci nového kotle. Dále 
se rozprava vedla opět o výhodách a nevýhodách jednotlivých druhů kotlů. 
Usnesení č.12/7 ZO: ZO schvaluje variantu pořídit kotel na tuhá paliva, neautomat, české 
výroby. S tímto zadáním oslovit firmy a získat tak další nabídky. 
 Hlasování 10- 0-1 (Láznička) 

13. Schválení smlouvy o věcném břemeni uzavřenou s firmou E-On distribuce na pozemcích 
p.č.1249 a 1414 k.ú. Horní Bory. Jedná se o vybudování el. přípojky. Smlouva č. NM-
014330029353/001. 
Usnesení č. 13/7 ZO: ZO schvaluje uzavření této smlouvy o věcném břemeni. 
 Hlasování 11-0-1 (Kotačka) 

14. Zřízení osadního výboru v místní části Cyrilov  
Usnesení č.14/7 ZO: ZO zřizuje osadní výbor v místní části Cyrilov 
 Hlasování 12-0-0 
Usnesení č.14a/7 ZO: ZO určuje počet členů výboru: 5. 
 Hlasování 12-0-0 
Usnesení č.14b/7 ZO: ZO určuje a schvaluje tyto členy Osadního výboru Cyrilov: Ing. Mária 
Necidová, Karel Marek, Pavel Březka ml., Jana Vyziblová a Martin Novotný 
 Hlasování 12-0-0  
Usnesení č.14c/7 ZO: ZO schvaluje způsob volby předsedy Osadního výboru veřejnou volbou. 
 Hlasování 12-0-0 
Usnesení č.14d/7 ZO: ZO volí předsedu Osadního výboru Cyrilov ing. Máriu Necidovou 
 Hlasování 12-0-0 
Usnesení č.14e/7 ZO: ZO schvaluje odměnu pro předsedu Osadního výboru Cyrilov ve výši 
200,-. Odměna bude vyplácena od 15.5.2015 
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 Hlasování 12-0-0 
15. Zrušení neplatné vyhlášky FRB. Aby mohla být vytvořena nová pravidla pro čerpání FRB, mimo 

jiné v souladu s novým občanským zákoníkem, je nejdřív nutné ukončit platnost vyhlášky minulé. 
Obava, zda dluhy vzniklé v době platnosti vyhlášky nebudou tímto rozhodnutím zrušeny.  
Usnesení č.15/7 ZO: ZO schvaluje OZV č.2/2015, kterou se ruší platnost Vyhlášky Obce Bory o 
vytvoření a použití účelových prostředků Fondu rozvoje bydlení na území obce Bory ze dne 
9.7.1998. 
 Hlasování 11-0-1 (Špaček) 

16. Omezení a přerušení provozu MŠ v době letních prázdnin. 
Usnesení č.16/7 ZO: ZO schvaluje omezení provozu MŠ v době 1.7.-.10.7. na jednu třídu a od 
13.7. do 31.8. přerušení provozu. 
 Hlasování 12-0-0 

17. Různé:  
- P. Láznička navrhuje uvažovat o zakoupení další sekačky pro VPP, protože plochy, které 
udržují, se zvětšují. Pracovníci dají návrh, jaký tip by jim vyhovoval. 
- B. Křížová navrhuje uvažovat o některých změnách v oblasti nakládání s odpady. A také 
vyhledat v obci další místa vhodná pro vytvoření hnízd kontejnerů na tříděný odpad. 
- M. Špaček, B. Křížová - Použít materiál, který vznikne při opravě místních komunikací na 
opravu polních cest.  
- P. Láznička - Nové dopravní značení po obci. Zejména zákaz pro těžkou techniku vjíždět na 
nové komunikace. Je třeba jednat s Odborem dopravy ve Velkém Meziříčí. 
- L.Kotačka - Dřevo z obecního lesa, které původně měla TJ Družstevník dostat na stavbu terasy 
u kabin bude prodáno spolu s ostatním těženým dřevem. Náhradou bude v roce 2016 příspěvek 
pro TJ navýšen o 100 tis.,- Kč. 
P. Láznička – Na cestě k vodojemu obnovit příkopy. 
- P. Viliš, B. Křížová – Nabídky kameníků na opravu pomníku padlých a pamětní desky. Bude 
rozhodnuto příště.  
 

18. Závěr ve 20.35  hod. 
  

 
  
 

Zapsala: Blanka Křížová  (zápis dokončen a ověřen 22.5.2015) 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   

  Ing. M.Slavíková _________________________________ 
   
  P. Láznička __________________________________ 

 
Starosta obce - Josef Březka __________________________________ 

 
Místostarostka obce – Blanka Křížová___________________________ 

 
 


